Pearson Building. We are also working on the possibility of having some personnel people from the old Trade Commissioner Service come to the Pearson Building to join Tony Eyton in the Bureau of Personnel.

à

t

es

es

s

t

es

DI

:e

You presumably are aware that in addition to the mechanism we have set up within the Department of External Affairs to deal with reorganization issues, a series of inter-departmental task forces are at work to coordinate the activities of departments and central agencies with overseas interests. Subjects these task forces are dealing with include resource allocation, personnel, consolidation and legal questions. Officers of External Affairs concerned with these matters represent us on these inter-departmental groups. Needless to say, the task force on resource allocation which is led by John McLure of the Treasury Board Program Branch, is one in which we are already actively involved.

Finally, with some trepidation we have decided to issue a first version of a telephone list which will seek to include the names of all those who at this stage can be classified as being part of the new Department of External Affairs, whatever their current geographical location may be. This list, which will clearly bear the title "interim", may well be outdated even as it is issued but it seemed to us it would serve as a useful tool within the Department, throughout Ottawa and at posts for those who have an interest in how the Department is evolving.

possibilité d'adjoindre à Tony Eyton au Bureau du personnel des gens des services du personnel de l'ancien Service des délégués commerciaux.

Vous savez sans doute également qu'en plus du mécanisme que nous avons mis en place au Ministère pour traiter des différents aspects de la réorganisation, divers groupes de travail interministériels se penchent sur la coordination des intérêts des ministères et des organismes centraux ayant des intérêts au niveau international. Ces groupes examinent entre autres la répartition des ressources, le personnel, la consolidation et les questions juridiques. Des agents des Affaires extérieures chargés de ces questions nous représentent au sein de ces groupes interministériels. Inutile de le souligner, le groupe de travail sur la répartition des ressources que conduit John McLure de la Direction des programmes du Conseil du Trésor est l'un des groupes où nous assurons déjà une présence active.

Enfin, c'est avec une certaine appréhension que nous avons décidé de publier une première version d'un répertoire téléphonique qui doit inclure les noms de tous ceux qui peuvent être considérés comme faisant partie du nouveau ministère des Affaires extérieures, quelles que soient leurs coordonnées géographiques. Cette liste, qui portera en évidence la mention "provisoire", peut fort bien être périmée au moment même de sa diffusion, mais il nous a semblé qu'elle pourrait être un outil utile au sein du Ministère, ailleurs à Ottawa et dans les missions pour ceux . d'entre vous qui s'intéressent à l'évolution des Affaires extérieures.

Sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures

Under Secretary of State for External Affairs